
Styremøte Bjønnåsen vel 23.10.23 

Tilstede: Sjur, Jørn, Lars Magnar, Marianne, Ragnar og Boel 

 

Dugnadsfest: Styret møter kl. 11. Trude tar ansvar for potetkoking, Marianne tar med isoporkasser de 

kan oppbevares i for å holdes varme. Vi fordeler oss på ulike bord. Alle er med og rydder etter festen. 

Anita handler, Lars Magnar ordner kaker. Sjur forteller litt historisk rundt Bjønnåsen, og juger litt ved 

siden av. Ellers ingen underholdning. 

 

Komiteer:  

Sjur: Persbu: Flott aktivitetsdag, fikk i gang spillene, veldig populært. Dersom de får med Thor 

Godtaas arrangeres julepub, hvis ikke droppes det får i år. 

Folkehelsekomite-arv: enkeltpersoner har ansvar for de ulike lekeapparatene, sletta og gapahuker.  

Jørn: Klare for vinteren. Hatt en runde med Stasforvalter ifb med merking av løyper - fått medhold. 

Litt nye løypetraseer, får runder. Har bestilt nye løypekart som settes ut. 

Lars Magnar: I rute, alt er merket, kvistet og klart! Kristiansløypa må tilrettelegges og ryddes i 

sammen med løypekjører til våren. 

Boel: ingen arr siden sist. 

 

Økonomi: 

Marianne har behov for hjelp med Tripletex, hun spør Einar Framnes evt. Pål Strand. Ragnar og Trude 

skal ta kontakt med regnskapskontoret for å få klarhet i hva vi egentlig betaler for, og oppgaver. Mye 

uklarhet. 

Marianne har redigert lista over hytteeiere, og tatt kontakt med de som nå ikke har betalt. Står 

fortsatt over 30 personer igjen.  

Regnskap over Pultostmart’n. Overskudd 95’ (- pultost på ca. 10’) 

 

Vann: Sjur har kontaktet Morten Øie. Det kommer en detaljert info fra FA innen 2 uker vedr vann.  

 

 

 

Boel, ref 

 


